

Tobacco Manufactory
"The Golden Cannon."

K. D. STAVRIDES & CO.,
RUE DE LA GARE, PLOVDIV, BULGARIA.

The largest and the most modern tobacco manufactory in Bulgaria, 200 workmen, sales 800 kilos daily.

The products of the manufactory are known in England, Germany, United States of America, and all other countries where there are no state monopolies.

CIGARETTES of the most luxurious qualities: "double-extra," "extra," "first" and "second" qualities.

TOBACCOS: "first," "second" and "third" qualities.

The cigarettes and all other products of the manufactory are made from the choicest "Enidje" tobacco, known all over the world for its exquisite aroma and savoury.



Fabrique de tabacs "Canon d'Or."

K. D. STAVRIDES & C^{IE},
RUE DE LA GARE, PLOVDIV, BULGARIE.

La plus grande et la plus moderne des fabriques de tabacs en Bulgarie, 200 ouvriers, 800 kilos de vente par jour.

Les produits de la fabrique sont connus en Angleterre, Allemagne, dans les États-Unis et tous les États où le commerce de tabac n'est pas monopole de l'État.

Qualité de CIGARETTES très luxueuses: "double-extra," "extra," 1^{re} et 2^{me} qualité.

TABACS: 1^{re}, 2^{me} et 3^{me} qualité.

Les cigarettes et tous les produits de la fabrique sont faits du meilleur tabac "Enidje," connu dans tout le monde par son aromate exquis et sa saveur.